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Acta núm. 349
A  les 22 hores i 15 minuts del dia 7 de juliol 

de 1932, es reuneix el Consell General del Sindi- 

cat de Metges de Catalunya amb assistència dels 

Srs. Consellers Drs. Moli, Mas i Oliver, Coll, Co- 

rachan, Fontbona, Lucaya, Mestre i Puig, Mes- 

tres i Miquel, Mundi, Peyrí, Sellas, Solé i Trias.

Han excusat la seva no assistència els Drs. Bor- 
dalba, M artí i Balta i M ir i Mir.

Presideix el Dr. Moli i actúa de Secretari el 
Dr. Mas i Oliver.

Oberta la sessió es llegeix i s ’aprova l’acta de 
ranterior.

La presidència dona compte de cjuè junt amb 

la convocatoria es va cursar a tots els Srs. Con

sellers una còpia del dictamen de la Ponencia de 

Mutualitats per tal de discutir-lo en aquesta ses

sió i amb l’objecte de què puguin illustrar als se- 

nyors Consellers s’ha permès de convocar a la 

reunió els companys ponents d aquesta important 
qüestió.

Per unanimitat s ’aprova aquesta convocatoria, i 

entren a la sala de sessions els Drs. Armendares, 
Morales, Oliveras, i Peris que, juntament amb el 

Dr. Peyri, President de la Ponència i Conseller 

formen la Comissió que ha redactat el dictamen.

La presidència fa un resum dels tràmits que 
cal portar a terme per a la realització d’aquesta 

Ponència de conformitat a l’acordat en l ’Assem 

blea i a continuado el Dr. Peyri fa un comentari

* de la totalitat del projecte explicant el criteri bà- 

sic que l ’ha orientai i sotmetent al Consell els 

vots particulars que s’han produit com a resultat 

de la consulta practicada ais presidents deis Co

mités d’Especialitats.
A  continuado es llegeixen els vots particulars 

signats pel Comité de cirurgians i pel Dr. Salvador 

Vives com a President del Comité de Neurologia 

i Psiquiatría.
Es mante un ampli debat en relació amb là to

talitat en el qual intervenen els Drs. Mestres i M i

quel, Peyri, Armenderes, Fontbona, Sellas, M o

rales, Mas i Oliver, Perís, i la presidència, i, des- 

prés d’una llarga discussió s’acorda, vista la com

pì exitat d ’aquesta ponència i la necessitat de què 

el Consell en faci un estudi el més detingut pos- 

sible, que es continui la discussió en successives 

reunions fins aprovar la totalitat i resoldre con- 

cretament sobre l’articulat.

Acabat aquest assumpte es retiren de la sala 

de sessions els Companys que formen part de la 

ponència de Mutualitats abans esmentats. Resta 

el Dr. Peyri pel seu carácter de Conseller.

A  continuado els Drs. Fontbona i Mestres i 

Miquel fan una extensa referència de l’Assemblea 

de Col-legis Mèdics darrerament celebrada a la 

Corunya, de la quai el Consell pren nota amb sa

tisfaccio. *

Passa a tractar-se de l’Assegurança Maternai 

i el Sr. President dona compte de les reunions 

celebrades per la Comissió que nomenà el Consell 

per a ocupar-se d ’aquesta qüestió. Després d ’un 

canvi general d’impressions s’acorda que el Sin- 

dicat s’adreci a tots els Collegis de Catalunya i 

Balears pregant-los que en temps hàbil, formulili 

la seva denuncia del conveni d’higiene amb carác

ter provisional per tal que en acabar el termini 

d’aquest conveni sigui possible gestionar les mo- 

dificacions que resultin del dictamen de la Comis
sió que estudia l ’assumpte.

Es dona compte d’una comunicado de Palestra 
sollicitant que el Sindicat contribueixi al Campa- 

ment organitzat per aquella entitat. S ’acorda que 

el Sindicat subvencioni dues beques, igualment que 
es va fer l ’any anterior.

Es dóna compte de què l ’Acadèmia i Labora

tori de Ciències Mèdiques de Catalunya ha solli

citât del Sindicat que s’encarregui de l’administra- 

ció completa dels Aimais de Medicina que edita 

aquella entitat. S ’acorda en principi admetre la sol- 

îicitud i que les condicions seran concretades en 

una propera reunió.

Es dóna compte d’una comunicado de l’Exce- 

lentissim Senyor Rector de la Universität de Bar

celona, en la quai manifesta que aquest Rectorat 

s’ha adherit a l’acord del Collegi O ficial de Met- 

ges de Barcelona referent a l ’assumpte de la 

Plètora Professional, acord que el Sindicat va 
subscriure i recolzar per decisió del darrer Con

sell.

Passa a tractar-se deis diversos serveis del Sin- 

dicat.

Casal del M etgç.— Es llegeix i s’aprova el mo- 

viment general de comptes fins a fi de juny.

S ’acorda que es realitzi el més ràpidament pos

sible el pagament del solar i a tal objecte s’autorit- 

za al senyor President perqué amb plenes facul- 
tats, tant com sigui necessari legalment pugui


